



Referat

Navn på organet som har hatt møte:	Øyrådet (ØR).	Møte nr. 6/19
Møtedato: 26.9.2019	Deltakere: Håvard Holte Os, May Slettun, Elin Wahl, Tom Kjærås, Anton Ulrik Ervik, Merete Madsvåg, Trine Støen, Berit Flåmo	
Tid: 17.00 – 19.30	Forfall:	
Sted: Kommunehuset		
Møteleder: Håvard Holte Os		
Referent: Knut Arne Strømøy		

Sak nr	Saksopplysninger – jf sakliste. Orientering/Drøfting/Beslutning	Type	Ansvarlig
1.	GODKJENNING INNKALLING OG REFERAT: Innkalling godkjent, referat til godkjenning i neste møte.		
2.	ØYRÅDET SOM TRAFIKKRÅD: <ul style="list-style-type: none">• En ide fra ordfører Berit Flåmo om at øyrådet overtar rollen til trafikkrådet.• Anton U – bør i så fall begrenses til rutetilbud i øyrekka samt bussruter Sistranda/Dyrøy.• Berit – ØR kan hente inn kompetanse i disse møtene.• Berit – kapasiteten er utfordringen.• Håvard – ser 2 utfordringer. Sakene vil få hovedfokus og overskygge andre saker. Videre bør ordfører lede trafikkrådet med tanke på møter med ATB og fylket.• ØR – ønsker at trafikkrådet består som eget utvalg, men med representanter fra ØR. Møtene kan godt samordnes.• Viktig å ha fokus på ATB ved nytt anbud. Spesielt med fokus på båtmateriell.		

	<ul style="list-style-type: none"> Folk ønsker seg båt/fergeruter på papir og bedre oppdateringer på nett. 		
3.	<p>KRISTIN STRØMSKAG:</p> <ul style="list-style-type: none"> Påtroppende ordfører presenterte seg. Vurdere næringsfond for øyrekka, kommunale boligfelt, jobbe videre med folkehøyskolen. Fokus på samferdsel, veien til Dyrøya, pendlerferge Hestøya – Skogsøya, vei Sula/Mausund, bedre tilpasning av rutetilbudet generelt. Se på næringskonsulent med fokus på øyrekka. Reguleringsplaner i øyrekka. Ønsker tilbakemeldinger. Håvard – oppfordrer ordfører/politisk ledelse til å møte i ØR. 		
4.	<p>BERIT – ORIENTERINGER:</p> <ul style="list-style-type: none"> Distriktssentret på Steinkjer interessert i en nasjonal pilot med fokus på bosetting og næring i øyrekka. John Arne Moen er kontaktperson inn mot Distriktssentret og har håp om både kompetanse og midler inn i et pilotprosjekt, håper på en dedikert person til å drive et eventuelt arbeid. Ordfører, rådmann og teknisk sjef får besøk av Erlend Solem og Oddveig Kipperberg fra fylkeskommunen. Spesielt fokus på fergeleiet på Dyrøya. Det legges opp til befaring med påfølgende møte. Berit lager referat som oversendes ØR i etterkant. ØR ønsker at endring av busstoppen blir vurdert. Berit tar med seg tankene fra ØR inn i møtet. 		
5.	<p>HVITE BILER: Ingrid Kristiansen orienterte:</p> <ul style="list-style-type: none"> Bilene er klar for henting, men er ikke godkjent for henger. Dette jobbes det med. 		

	<ul style="list-style-type: none"> • Bårer og hengere er på plass og avtaler om ATV ordner seg. • Hjerterstartere i bilene. • Oksygen i bilene – brann får opplæring. • Luftambulansen holder grunnkurs på Mausund og Sula. Det holdes videre årlige førstehjelpskurs. • Mobilvarsel etter opplegg for brann. • Håvard – litt murring over at arbeidet med garasjer ikke er startet, men dette ser ut til å ordne seg med det første. • Ingrid orienterte også om «Øyaprojektet» og helseundersøkelsen i Trøndelag. 		
6.	<p>FROANKONSEPTET: Håvard orienterte:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Nils Jørgen Karlsen opplyser at det er lite nytt i saken akkurat nå. • Har slitt litt med formen på søknaden, men nå er nye folk hentet inn, med Heidi Glørstad Nielsen i spissen. • Det har ikke vært møter i styringsgruppa det siste halvåret, men det blir møte i nær fremtid, der deltar Håvard. 		
7.	<p>SAKER FREMOVER:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Hvite biler – ser ut til å finne sin løsning. • Brannberedskap – Anton Ulrik satte fokus på brannberedskap. Alle øyene ble oppfordret til å ta kontakt med brannsjef Johan Pettersen i forhold til oppfølging av brannberedskapen. • Johan Pettersen inviteres til møte i ØR. • Veien Sula – Mausund. Håvard tar kontakt med Nils Jørgen Karlsen eller Sigbjørn Larsen for å se om rapporten kan fremskaffes for videre diskusjoner i ØR. • Veien til Dyrøya og fergeleie. • Jobbe videre med plan/struktur i jobbinga med øyrekka. Påkobling av eventuelt prosjekt i regi Distriktssentret. 		

	<ul style="list-style-type: none"> • Inviter Dyrøy grendalag ev. Secvakt for evaluering av sesongen ved fergeleiet. 		
8.	NESTE MØTE: Kommunehuset (ev. videokonferanse) 29.11.2019 Kl. 17.00 – 19.00		
9.			
10.			
11.			
12.			